
 
Protokół Nr 4/24 

 
z posiedzenia  Komisji Ochrony Środowiska i Adaptacji do Zmian Klimatu, które odbyło 
się w dniu  23.10.2024 r. godz. 12.00, sala nr 4 urzędu miejskiego. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła-   Renata Witczak – Przewodnicząca ww. Komisji. 
  

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1), radni zostali skutecznie 
poinformowani o   posiedzeniu komisji. 
  

Ad. 1 
Porządek obrad: 
1.Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr 3/24 z dnia 28.08.2024 r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania 
z miejskich parków i skwerów należących do miasta Pabianice. 
4. Przyjęcie planu pracy komisji. 
5.Sprawy różne. 
 
Do porządku obrad nie było uwag, przyjęto. 
 
Ad. 2 
Do protokołu nr 3/24 z 28.08.2024 r. nie było uwag, przyjęto. 
  

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska- przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Ad. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania z 
miejskich parków i skwerów należących do miasta Pabianice. (Zał. Nr 2). 
uzasadnienie- Niniejszą uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania 
z miejskich parków i skwerów należących do miasta Pabianice podejmuje się w 
związku z ustanowieniem nowego skweru im. rtm. Witolda Pileckiego oraz w związku 
z przekazaniem do użytkowania placu przy ul. Stary Rynek po przebudowie.  

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska-  jest to ujednolicenie 
i kosmetyczne zmiany, była kwestia wyprowadzania psów na place zabaw i  
piaskownice, , a obecnie  piaskownice są wszystkie na placach. 

Radny Marcin Krebs- strzelnica przestrzeń parkingu czy tam auta mogą się poruszać. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska-  nie ma tam zakazu, 
wprowadzaliśmy, że alejki asfaltowe mają pierwszeństwo , jest to parking wewnętrzny. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–7, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 
 
Ad. 4 
Przyjęcie planu pracy komisji. (Zał. Nr 3). 
Nie było uwag. 



Głosowanie: za przyjęciem planu–7, przeciw-0, wstrzymało się -0. Przyjęto. 
 
Ad. 5 
Sprawy różne – 

 
Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 12.10. 
 
 Protokółowała:                  Przewodniczyła: 
 
        Monika Ludziejewska                                                     Renata Witczak 

      
 


